
Uchwała nr ………/……../2024 
Rady Gminy Kłodawa 

z dnia ………………..  2024 r. 
 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na liniach komunikacyjnych w gminnych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej 
  

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 
z 2024 r. poz. 1465 ze zm.), art. 7 ust. 1 pkt 1 lit. a i art. 8 pkt 2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 2778) oraz art. 13 ust. 1 i art. 22 ust. 2 ustawy z dnia 16 maja 
2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej (Dz. U. z 2024 r. 
poz. 402), uchwala się co następuje: 

 
§ 1. Wyraża się zgodę na zawarcie przez Wójta Gminy Kłodawa umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich na następujących liniach: 

1) 241 Wojcieszyce – Różanki; 
2) 242 Kłodawa – Mironice – Santocko; 
3) 243 Kłodawa – Łośno – Rybakowo – Kłodawa; 
4) 245 Różanki – Rybakowo – Różanki; 
5) 246 Kłodawa – Łośno – Kłodawa; 
6) 247 Kłodawa – Santocko – Kłodawa. 

 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Kłodawa. 
 
§ 3.  Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.      
 
 
                  Przewodniczący Rady Gminy  

      Kłodawa 
                      /-/  

       Gerard Mirosław Bieryło 
            
 

_____________________________________________________________________________________________ 
 

UZASADNIENIE 
 

 Ustawa z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej przewiduje dopłaty do linii komunikacyjnych zorganizowanych przez Gminę Kłodawa, na które zostanie 
zawarta umowa o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Dopłata z FRPA wynosi 3 zł netto do 
1 wozokilometra. 
 Stosownie do art. 22 ust. 2 tej ustawy, zawarcie umowy wymaga uzyskania zgody organu stanowiącego 
właściwego organizatora. 
 Funkcjonowanie linii komunikacji gminnej w ramach FRPA, pozwoli objąć je dofinansowaniem z budżetu 
państwa, co poprzez sfinansowanie dużej części generowanego przez te linie deficytu, pozwoli na ich dalsze 
funkcjonowanie. 

 

   

                                                                           

 


